
  
 

 
 

Protokół nr 3/2024 
z posiedzenia Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki Finansowej  

Rady Miasta Płocka, 

które odbyło się 28 sierpnia 2024 roku 

 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 15.31 

Posiedzenie zakończyło się o godz. 15.50 

Stan członków Komisji – 6 

Obecnych – 6  

 

Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności osób zaproszonych stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Spotkanie prowadził Pan radny Tomasz Kominek – Wiceprzewodniczący Komisji. 

 

1. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

2. Przyjęcie protokołu ze wspólnego posiedzenia komisji Rady Miasta Płocka z 6 czerwca 2024 

roku. 

3. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki Finansowej  

z 26 czerwca 2024 roku. 

4. Sprawozdanie z realizacji Płockiego Programu Rewitalizacji. 

5. Informacja o przygotowaniu szkół i placówek do nowego roku szkolnego – prowadzone 

prace remontowe, wydatki inwestycyjne, zakupy. 

6. Omówienie projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Miasta Płocka w następujących 

sprawach: 

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Płock na lata 2024-2050 (druk 

nr 102),  

2) zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Płocka na rok 2024 (druk nr 103), 

3) zwolnień od podatku od nieruchomości w ramach pomocy de minimis (druk nr 95),  

4) uzupełniającego wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Płocku na kadencję  

2024-2027 (druk nr 76), 

5) uzupełniającego wyboru ławników do Sądu Okręgowego Wydział Pracy i Ubezpieczeń 

Społecznych w Płocku na kadencję 2024-2027 (druk nr 77), 

6) uzupełniającego wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Płocku na kadencję  

2024-2027 (druk nr 78), 

7) uzupełniającego wyboru ławników do Sądu Rejonowego Wydział Pracy i Ubezpieczeń 

Społecznych w Płocku na kadencję 2024-2027 (druk nr 79), 

8) zmiany w składzie osobowym Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki Finansowej Rady 

Miasta Płocka (druk nr 81), 

9) wyrażenia zgody na wystąpienie Gminy Miasto Płock ze Stowarzyszenia Związek Miast 

Nadwiślańskich (druk nr 84), 

10) wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy-Miasto Płock do partnerstwa i realizacji 

projektu konkursowego pn. Miasta przyszłości STEAM – „Zwiększanie kompetencji 

cyfrowych i rozwój metodologii edukacji STEAM” dofinansowanego ze środków 

Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego w ramach programu URBACT IV  

2021-2027 (druk nr 96), 
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11) nabycia przez Gminę-Miasto Płock zabudowanej nieruchomości położonej w Płocku  

w obrębie 4 „Łukasiewicza” przy Al. Floriana Kobylińskiego oznaczonej jako działki  

nr 427/9 i nr 694/56 o łącznej powierzchni 0,5510 ha (druk nr 97), 

12) zmiany Uchwały Nr 66/III/2024 Rady Miasta Płocka z dnia 27 czerwca 2024 r. 

określającej zasady udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 

roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się  

w gminnej ewidencji zabytków (druk nr 98), 

13) wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy-Miasto Płock do partnerstwa oraz realizacji 

projektu pn. „Blue Valley – Wiślanym Szlakiem” (druk nr 99), 

14) wyrażenia zgody na realizację przez Gminę-Miasto Płock projektu pn.: „Gotowi na 

samodzielność” współfinansowanego w ramach Programu Fundusze Europejskie dla 

Mazowsza 2021-2027 (druk nr 100). 

7. Sprawy różne. 

8. Zakończenie posiedzenia. 

 

Ad pkt. 1 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Pan radny Tomasz Kominek Wiceprzewodniczący Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej powiedział: „Dzień dobry. Witam Szanownych Państwa radnych członków Komisji 

Skarbu, Budżetu i Gospodarki Finansowej w pierwszej po okresie wakacyjnym komisji, która 

zapowiada nam jutrzejszą sesję Rady Miasta Płocka. Witam Państwa, którzy reprezentują 

Prezydenta Miasta Płocka. Witam wszystkich gości, którzy są na sali w sposób tradycyjny 

oraz wszystkich tych, którzy są zainteresowani naszymi obradami i przysłuchują się za 

pośrednictwem dostępnych aplikacji, na których można oglądać nasze posiedzenie. Szanowni 

Państwo, zanim przejdziemy do porządku obrad oraz zaplanowanego scenariusza naszej 

komisji, chciałbym poprosić Państwa radnych o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku na 

swoich tabletach i urządzeniach, które to świadczą o tym, że jesteśmy i będziemy mieli 

kworum do przeprowadzenia głosowania na dzisiejszej komisji. Proszę Państwa  

o głosowanie.” 

 

Wynik głosowania (sprawdzenie obecności): 

5 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Pan radny Tomasz Kominek Wiceprzewodniczący Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej powiedział: „Dziękuję Państwu za głosowanie. Chciałbym nadmienić, iż w związku 

ze słabym samopoczuciem Pani przewodniczącej postaram się dynamicznie i sprawnie 

przeprowadzić dzisiejsze obrady naszej komisji. Proszę o wybaczenie, że na dzisiejszej 

komisji jestem to ja. Mamy kworum, zatem możemy przejść do zaproponowanego porządku 

obrad. Szanowni Państwo radni, mam pewność, że zapoznaliśmy się z porządkiem obrad, 

który został przygotowany na dzisiejszą komisję, zatem proszę was – drodzy członkowie  

– o podjęcie głosowania nad przyjęciem porządku obrad. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto 

się wstrzymał? Mam na myśli dalej oczywiście porządek obrad. Dziękuję bardzo.” 

 

Wynik głosowania (przyjęcie porządku obrad): 

- 5 głosów – za, 

- 0 głosów – przeciw, 

- 0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Porządek posiedzenia został przyjęty. 
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Pan radny Tomasz Kominek Wiceprzewodniczący Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej powiedział: „Jednogłośnie przyjęliśmy zaproponowany porządek obrad, gdyż Pana 

Tomasza Maliszewskiego nie ma po prostu dziś – Pana radnego Tomasza Maliszewskiego – na 

naszej komisji, więc jednogłośnie przyjęliśmy zaproponowany porządek obrad. Zatem 

przechodzimy do kolejnego punktu.” 

 

Ad pkt. 2 

Przyjęcie protokołu ze wspólnego posiedzenia komisji Rady Miasta Płocka  

z 6 czerwca 2024 roku. 

 

Pan radny Tomasz Kominek Wiceprzewodniczący Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej powiedział: „I jeżeli Państwo pozwolicie to od razu zadam pytanie: kto jest za 

przyjęciem protokołu z 6 czerwca 2024 roku, kto jest przeciw, kto się wstrzymał od głosu?” 

 

Wynik głosowania: 

- 5 głosów – za, 

- 0 głosów – przeciw, 

- 0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Protokół nr 1/2024 z posiedzenia Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki Finansowej został 

przyjęty. 

 

Pan radny Tomasz Kominek Wiceprzewodniczący Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej powiedział: „Dziękuję bardzo. Kolejnym punktem, trzecim z kolei jest przyjęcie 

protokołu z posiedzenia Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki Finansowej z 26 czerwca 2024 

roku.” 

 

Ad pkt. 3 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki Finansowej 

z 26 czerwca 2024 roku. 

 

Pan radny Tomasz Kominek Wiceprzewodniczący Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej powiedział: „Jeżeli Państwo pozwolą po raz kolejny zadam pytanie: kto z Państwa 

radnych jest za przyjęciem protokołu z 26 czerwca 2024 roku, kto jest przeciw, kto 

wstrzymał się od głosu? Dziękuję za głosowanie.” 

 

Wynik głosowania: 

- 5 głosów – za, 

- 0 głosów – przeciw, 

- 0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Protokół nr 2/2024 z posiedzenia Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki Finansowej został 

przyjęty. 

 

Pan radny Tomasz Kominek Wiceprzewodniczący Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej powiedział: „Kolejny punkt.” 

 

Ad pkt. 4  

Sprawozdanie z realizacji Płockiego Programu Rewitalizacji. 

 

Materiał stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Pan radny Tomasz Kominek Wiceprzewodniczący Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej powiedział: „Szanowny Państwo, może przed głosowaniem zadam Państwu 

pytanie, w sposób szczególny kieruję go do radnych: czy macie życzenie podjąć dyskusję  

w temacie sprawozdania z realizacji Płockiego Programu Rewitalizacji? Czy ktoś z Państwa 

chciałby zabrać głos? Nie widzę na sali. Zatem, szanowni Państwo, jest to materiał sesyjny, 
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będziemy go głosować. I zadam standardowe pytanie: kto z Państwa radnych jest za 

pozytywną opinią do materiału sesyjnego w tym przypadku, kto jest przeciw, kto się 

wstrzymał? Głosujemy.” 

 

Wynik głosowania: 

- 6 głosów – za, 

- 0 głosów – przeciw, 

- 0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Materiał został zaopiniowany pozytywnie. 

 

Pan radny Tomasz Kominek Wiceprzewodniczący Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej powiedział: „Bardzo dziękuję. Materiał przyjęliśmy jednogłośnie. Bardzo dziękuję 

za głosowanie. Chciałbym przywitać, dotarł do nas kolega radny Tomasz Maliszewski, członek 

Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki Finansowej oraz witamy Pana skarbnika wraz z Panią 

dyrektor. Dziękujemy za obecność. Przechodzę – szanowni Państwo – do kolejnego punktu.” 

 

Ad pkt. 5  

Informacja o przygotowaniu szkół i placówek do nowego roku szkolnego  

– prowadzone prace remontowe, wydatki inwestycyjne, zakupy. 

 

Projekt planu pracy stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Pan radny Tomasz Kominek Wiceprzewodniczący Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej powiedział: „Nadmieniam – Wielce Szanowni Państwo – że nie jest to temat 

sesyjny, więc nie będzie głosowany, ale zadam pytanie czy ktoś z Państwa radnych chciałby 

zabrać głos, podjąć dyskusję w tej sprawie? Jeżeli nie z Państwa radnych, to czy ktoś  

z Państwa na sali? A jeżeli nie będzie chęci zabrania głosu to pozwólcie – szanowni Państwo  

– że przejdę do kolejnego punktu. Nie widzę chęci zabrania głosu, zatem dziękuję. 

Przechodzę do kolejnego punktu.” 

 

Ad pkt. 6  

Omówienie projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Miasta Płocka  

w następujących sprawach:  

 

Pan radny Tomasz Kominek Wiceprzewodniczący Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej zaproponował, aby projekty uchwał na drukach nr 102 i 103 omówić razem. 

Radni wyrazili zgodę. 

 

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Płock na lata 2024-2050 

(druk nr 102) oraz 2) zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Płocka na rok 2024 

(druk nr 103) 

 

Projekt uchwały na druku nr 102 z autopoprawką stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Projekt uchwały na druku nr 103 z autopoprawką stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Pan radny Tomasz Kominek Wiceprzewodniczący Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej powiedział: „Mam tylko na wstępie taką refleksję, że komisja nasza jest ostatnią 

komisją, więc wszyscy Państwo radni, którzy byli uczestnikami poprzednich komisji na pewno 

mieli możliwość wysłuchania Pana skarbnika i Pani dyrektor i tego jakby dużego streszczenia 

z tych ostatnich dwóch miesięcy z działalności Pana skarbnika. Zatem nie wiem czy Państwo 

potrzebują, żeby Pan skarbnik przypomniał jeszcze to streszczenie, które mogliśmy 

wysłuchać na innych komisjach czy też nie. Moim zdaniem nie ma takiej potrzeby. Niemniej 

jednak rozumiem, że to nie moje zdanie jest najważniejsze. Zatem jeżeli są pytania do Pana 

skarbnika i do druku numer 102 oraz druku numer 103 to w tej chwili można podjąć dyskusję 

i przedstawić pytania Pana skarbnika. Jeżeli takowych nie ma od Państwa radnych i od 
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wszystkich obecnych na sali, uznaję że nie ma takiej potrzeby, żeby referował Pan skarbnik 

druk numer 102 i druk numer 103. Niemniej jednak proszę, żeby jeszcze chwilę – jeżeli to 

możliwe – Pan skarbnik z Panią dyrektor został. Szanowni Państwo, są to oczywiście uchwały 

przygotowane na najbliższą sesję, zatem poddaję pod głosowanie… do głosowania poniższe 

czy powyższe może druki. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały 

pomieszczonego na druku numer 102, oczywiście z autopoprawką, kto jest przeciw, kto się 

wstrzymał od głosu? Proszę o głosowanie.” 

 

Wynik głosowania (projekt uchwały na druku nr 102): 

- 4 głosy – za, 

- 0 głosów – przeciw, 

- 2 głosy – wstrzymujące się. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 

Pan radny Tomasz Kominek Wiceprzewodniczący Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej powiedział: „Bardzo dziękuję za głosowanie. Bardzo dziękuję za uczestnictwo  

w głosowaniu. Zatem przechodzę do głosowania kolejnego druku, tym razem druk numer 

103. Przypomnę tylko, że jest to zmieniająca uchwała budżetowa miasta Płocka na rok 

obecny. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały na druku 

pomieszczonego numer 103, oczywiście z autopoprawką? Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się 

od głosu? Proszę o głosowanie.” 

 

Wynik głosowania (projekt uchwały na druku nr 103): 

- 4 głosy – za, 

- 0 głosów – przeciw, 

- 2 głosy – wstrzymujące się. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

Pan radny Tomasz Kominek Wiceprzewodniczący Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej powiedział: „Bardzo dziękuję za udział w głosowaniu. Pozwólcie Państwo zatem, 

że przechodzę do kolejnych projektów uchwał. Tym razem będzie to zwolnienie od podatku 

od nieruchomości w ramach pomocy de minimis. Mam na myśli druk numer 95.” 

 

3) zwolnień od podatku od nieruchomości w ramach pomocy de minimis (druk  

nr 95) 

 

Projekt uchwały na druku nr 95 stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Pan radny Tomasz Kominek Wiceprzewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej powiedział: „Czy ktoś z Państwa radnych chciałby zadać pytanie, chciałby 

rozpocząć dyskusję w temacie druku 95? Nie widzę. Jeżeli ktoś z Państwa obecnych na sali 

chciałby zadać pytanie, tudzież rozpocząć dyskusję to proszę, to jest ten czas. Ale również 

nie widzę, zatem bardzo serdecznie dziękuję i przechodzę do standardowego pytania: kto  

z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały pomieszczonego na druku 

numer 95, kto jest przeciw, kto wstrzymał się od głosu? Proszę o głosowanie.” 

 

Wynik głosowania: 

- 6 głosów – za, 

- 0 głosów – przeciw, 

- 0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  
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Pan radny Tomasz Kominek Wiceprzewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej powiedział: „Bardzo dziękuję. Jednogłośnie przyjęliśmy pozytywną opinię dla 

druku numer 95. I teraz – szanowni Państwo – zaczynamy dyskusję w temacie szeroko 

pojętym ławników. Dotyczy ta dyskusja druku od numeru 76 do druku numer 79. 

Nadmieniam, że na dzisiejszym posiedzeniu opiniujemy tylko druk projektu uchwały, wybór 

oczywiście osób odbędzie się w czwartek, czyli jutro na sesji Rady Miasta Płocka. Zostanie 

powołana komisja skrutacyjna i przebrniemy – miejmy nadzieję, że bardzo dynamicznie  

– przez proces wyboru ławników. Natomiast pozwolę zadać sobie pytanie czy Państwo radni 

mają jakieś pytania do druku od numery 76 do druku przy numerze 79? To jest ten czas, 

żeby rozpocząć dyskusję. Jeżeli nie ma pytań, czy Państwo zgromadzeni na sali chcieliby 

podjąć dyskusję? Nie widzę takiej potrzeby i takiego zgłoszenia, zatem – szanowni Państwo  

– rozpoczęlibyśmy głosowania nad drukami, o których wspomniałem. Pierwszy druk numer 

76.” 

 

4) uzupełniającego wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Płocku na kadencję 

2024-2027 (druk nr 76) 

 

Projekt uchwały na druku nr 76 stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Pan radny Tomasz Kominek Wiceprzewodniczący Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej powiedział: „Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały 

pomieszczonego na druku numer 76, kto jest przeciw, kto wstrzymał się od głosu? Proszę o 

głosowanie. Dziękuję bardzo.” 

 

Wynik głosowania: 

- 6 głosów – za, 

- 0 głosów – przeciw, 

- 0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

Pan radny Tomasz Kominek Wiceprzewodniczący Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej powiedział: „Jednogłośnie przyjęliśmy pozytywną opinię dla druku numer 76. 

Kolejnym punktem i wydaną opinią będzie opinia dla druku pomieszczonego pod numerem 

77.” 

 

5) uzupełniającego wyboru ławników do Sądu Okręgowego Wydział Pracy  

i Ubezpieczeń Społecznych w Płocku na kadencję 2024-2027 (druk nr 77) 

 

Projekt uchwały na druku nr 77 stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Pan radny Tomasz Kominek Wiceprzewodniczący Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej powiedział: „Kto z Państwa radnych członków naszej komisji jest za pozytywną 

opinią dla projektu uchwały pomieszczonego na druku 77, kto jest przeciw, kto wstrzymał się 

od głosu? Proszę o głosowanie.” 

 

Wynik głosowania: 

- 6 głosów – za, 

- 0 głosów – przeciw, 

- 0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

Pan radny Tomasz Kominek Wiceprzewodniczący Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej powiedział: „Bardzo dziękuję. Po raz kolejny jednogłośnie przyjęliśmy pozytywną 

opinię dla druku numer 77. Zatem pozwolę sobie przejść dalej. Szanowni Państwo, druk 

numer 78.” 
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6) uzupełniającego wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Płocku na kadencję 

2024-2027 (druk nr 78) 

 

Projekt uchwały na druku nr 78 stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Pan radny Tomasz Kominek Wiceprzewodniczący Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej powiedział: „Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią dla projektu 

uchwały pomieszczonego na druku numer 78, kto jest przeciw, kto wstrzymał się od głosu? 

Proszę o głosowanie.” 

 

Wynik głosowania: 

- 6 głosów – za, 

- 0 głosów – przeciw, 

- 0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

Pan radny Tomasz Kominek Wiceprzewodniczący Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej powiedział: „Bardzo dziękuję. Po raz kolejny przyjęliśmy jednomyślną opinię 

pozytywną dla druku 78. I szanowni Państwo ostatni druk w trybie głosowania nad szeroko 

pojętym tematem ławników, zatem druk numer 79.” 

 

7) uzupełniającego wyboru ławników do Sądu Rejonowego Wydział Pracy  

i Ubezpieczeń Społecznych w Płocku na kadencję 2024-2027 (druk nr 79) 

 

Projekt uchwały na druku nr 79 stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Pan radny Tomasz Kominek Wiceprzewodniczący Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej powiedział: „Kto z Państwa radnych członków naszej komisji jest za pozytywną 

opinią dla projektu uchwały pomieszczonego na druku 79, kto jest przeciw, kto wstrzymał się 

od głosu? Proszę o głosowanie.” 

 

Wynik głosowania: 

- 6 głosów – za, 

- 0 głosów – przeciw, 

- 0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

Pan radny Tomasz Kominek Wiceprzewodniczący Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej powiedział: „Bardzo dziękuję. Po raz kolejny jednomyślnie przyjęliśmy pozytywną 

opinię dla druku pomieszczonego pod numerem 79. Zatem zakończyliśmy głosowania  

w temacie szeroko pojętych ławników. Przechodzę dalej do projektu uchwały pomieszczony 

pod numerem 81.” 

 

8) zmiany w składzie osobowym Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki Finansowej 

Rady Miasta Płocka (druk nr 81) 

 

Projekt uchwały na druku nr 81 stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Pan radny Tomasz Kominek Wiceprzewodniczący Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej powiedział: „Czy Państwo radni chcieliby rozpocząć dyskusję, zadać pytanie w 

kwestii merytorycznej do druku numer 81? Nie widzę. Czy ktoś z Państwa zgromadzonych na 

sali chciałby zadać pytanie? Również nie widzę. Zatem ja zadam standardowe pytanie: kto  

z Państwa radnych członków naszej komisji jest za pozytywną opinią dla projektu uchwały 

pomieszczonego na druku numer 81, kto jest przeciw, kto się wstrzymał od głosu? Proszę  

o głosowanie.” 
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Wynik głosowania: 

- 6 głosów – za, 

- 0 głosów – przeciw, 

- 0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

Pan radny Tomasz Kominek Wiceprzewodniczący Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej powiedział: „Dziękuję bardzo. Po raz kolejny jednomyślnie przyjęliśmy pozytywną 

opinię dla druku numer 81. Zatem kolejna sprawa. To wyrażenie zgody na wystąpienie 

Gminy-Miasto Płock ze stowarzyszenia Związku Miast Nadwiślańskich. Druk numer 84.” 

 

9) wyrażenia zgody na wystąpienie Gminy Miasto Płock ze Stowarzyszenia Związek 

Miast Nadwiślańskich (druk nr 84) 

 

Projekt uchwały na druku nr 84 stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Pan radny Tomasz Kominek Wiceprzewodniczący Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej powiedział: „Czy Państwo radni chcieliby podjąć dyskusję, zadać pytanie w tej 

kwestii? Nie widzę. Czy ktoś zgromadzony na sali chciałby zadać pytanie? Również nie widzę. 

Zatem dziękuję bardzo. I po raz kolejny zadam pytanie: kto z Państwa radnych jest za 

pozytywną opinią projektu uchwały pomieszczonego na druku numer 84, kto jest przeciw, kto 

się wstrzymał od głosu? Proszę o głosowanie. Jeżeli mogę to poproszę o podsumowanie 

głosowania. Patrząc na Pana przewodniczącego Tomasza Korgę rozumiem, że nie brał on 

udziału w głosowaniu.” 

 

Wynik głosowania: 

- 5 głosów – za, 

- 0 głosów – przeciw, 

- 0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

Pan radny Tomasz Kominek Wiceprzewodniczący Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej powiedział: „Zatem – szanowni Państwo – przy podsumowaniu pięć osób wyraziło 

pozytywną opinię dla druku numer 84, jeden z nas radnych nie brał udziału w głosowaniu. 

Dziękuję bardzo. Szanowni Państwo, kolejny punkt to punkt 10 jeżeli chodzi o projekty 

uchwał.” 

 

10) wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy-Miasto Płock do partnerstwa  

i realizacji projektu konkursowego pn. Miasta przyszłości STEAM – „Zwiększanie 

kompetencji cyfrowych i rozwój metodologii edukacji STEAM” dofinansowanego ze 

środków Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego w ramach programu 

URBACT IV 2021-2027 (druk nr 96) 

 

Projekt uchwały na druku nr 96 stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Pan radny Tomasz Kominek Wiceprzewodniczący Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej powiedział: „I w sposób standardowy zadam pytanie: czy ktoś z Państwa radnych 

naszej komisji członków chciałby zadać pytanie, rozpocząć dyskusję w tej sprawie? Nie widzę 

takiego zgłoszenia. Czy ktoś z Państwa obecnych na sali chciałby zadać pytanie i rozpocząć 

dyskusję? Również nie widzę. Zatem dziękuję. I po raz kolejny przystąpimy do głosowania: 

kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią dla projektu uchwały pomieszczonego pod 

drukiem 96, kto jest przeciw, kto wstrzymał się od głosu? Proszę o głosowanie.” 
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Wynik głosowania: 

- 5 głosów – za, 

- 0 głosów – przeciw, 

- 1 głos – wstrzymujący się. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

Pan radny Tomasz Kominek Wiceprzewodniczący Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej powiedział: „Dziękuję bardzo. Przechodzimy do kolejnego punktu, szanowni 

Państwo. Punkt 11.” 

 

11) nabycia przez Gminę-Miasto Płock zabudowanej nieruchomości położonej  

w Płocku w obrębie 4 „Łukasiewicza” przy Al. Floriana Kobylińskiego oznaczonej 

jako działki nr 427/9 i nr 694/56 o łącznej powierzchni 0,5510 ha (druk nr 97) 

 

Projekt uchwały na druku nr 97 stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Pan radny Tomasz Kominek Wiceprzewodniczący Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej powiedział: „Czy ktoś z Państwa radnych chciałby rozpocząć dyskusję,  

czy chciałby zadać pytanie odnośnie merytorycznej kwestii pomieszczonej na druku numer 

97? Nie widzę takiego zgłoszenia. Czy ktoś z Państwa obecnych na sali chciałby zadać 

pytanie, rozpocząć dyskusję? Również nie widzę. Zatem dziękuję. I standardowo przejdziemy 

do głosowania. Kto z Państwa radnych członków naszej komisji jest za pozytywną opinią 

projektu uchwały na druku numer 97, kto jest przeciw, kto się wstrzymał od głosu? Proszę  

o głosowanie.” 

 

Wynik głosowania: 

- 4 głosy – za, 

- 0 głosów – przeciw, 

- 2 głosy – wstrzymujące się. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

Pan radny Tomasz Kominek Wiceprzewodniczący Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej powiedział: „Dziękuję za głosowanie. Przechodzimy do kolejnego punktu, 

zbliżamy się w zasadzie powoli do końca. Punkt 12.” 

 

12) zmiany Uchwały Nr 66/III/2024 Rady Miasta Płocka z dnia 27 czerwca 2024 r. 

określającej zasady udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie 

lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub 

znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków (druk nr 98) 

 

Projekt uchwały na druku nr 98 stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Pan radny Tomasz Kominek Wiceprzewodniczący Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej powiedział: „Czy ktoś z Państwa radnych chciałby rozpocząć dyskusję, zadać 

pytanie odnośnie tego druku? Nie widzę. Czy ktoś z Państwa obecnych na sali chciałby zadać 

pytanie? Nie widzę. Zatem – szanowni Państwo – przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa 

radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały pomieszczonego na druku numer 98,  

kto jest przeciw, kto wstrzymał się od głosu? Proszę o głosowanie i podsumowanie.” 

 

Wynik głosowania: 

- 6 głosów – za, 

- 0 głosów – przeciw, 

- 0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 
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Pan radny Tomasz Kominek Wiceprzewodniczący Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej powiedział: „Bardzo dziękuję. Jednomyślnie przyjęliśmy pozytywną opinię dla 

druku numer 98. Przedostatni projekt uchwały przygotowany na dzisiejszą komisję to  

– szanowni Państwo – projekt uchwały dotyczący wyrażenia zgody na przystąpienie  

Gminy-Miasto Płock do partnerstwa oraz realizacji projektu pod nazwą „Blue Valley  

– Wiślanym Szlakiem” – druk numer 99.” 

 

13) wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy-Miasto Płock do partnerstwa oraz 

realizacji projektu pn. „Blue Valley – Wiślanym Szlakiem” (druk nr 99) 

 

Projekt uchwały na druku nr 99 stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Pan radny Tomasz Kominek Wiceprzewodniczący Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej powiedział: „Czy ktoś z Państwa radnych chciałby zabrać głos, rozpocząć dyskusję 

w tym temacie? Nie widzę. Czy ktoś z Państwa obecnych na sali? Również nie widzę, więc 

przechodzimy do głosowania i opiniowania projektu uchwały pomieszczonego na druku numer 

99. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią dla niniejszego druku, kto jest przeciw, 

kto się wstrzymał od głosu? Proszę o głosowanie.” 

 

Wynik głosowania: 

- 5 głosów – za, 

- 0 głosów – przeciw, 

- 1 głos – wstrzymujący się. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

Pan radny Tomasz Kominek Wiceprzewodniczący Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej powiedział: „Dziękuję bardzo za głosowanie. Dziękuję Państwu bardzo.  

I nadmieniam, że przechodzimy do ostatniego projektu uchwały przygotowanego na 

dzisiejsze obrady komisji, której jesteśmy członkami.” 

 

14) wyrażenia zgody na realizację przez Gminę-Miasto Płock projektu pn.: „Gotowi 

na samodzielność” współfinansowanego w ramach Programu Fundusze Europejskie 

dla Mazowsza 2021-2027 (druk nr 100). 

 

Projekt uchwały na druku nr 100 stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

Pan radny Tomasz Kominek Wiceprzewodniczący Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej powiedział: „Szanowni Państwo radni, czy jesteście w stanie rozpocząć dyskusję, 

czy macie życzenie rozpocząć dyskusję, czy chcielibyście zadać pytanie? Nie widzę. Czy 

Państwo zgromadzeni na sali chcieliby zadać pytanie? Również nie widzę, więc przechodzimy 

do wydania opinii dla tego projektu uchwały numer 100. Kto z Państwa radnych jest za 

pozytywną opinią projektu uchwały na druku numer 100, kto jest przeciw, kto wstrzymał się 

od głosu?” 

 

Wynik głosowania: 

- 6 głosów – za, 

- 0 głosów – przeciw, 

- 0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

Pan radny Tomasz Kominek Wiceprzewodniczący Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej powiedział: „Bardzo dziękuję, ostatni projekt uchwały przygotowany na dzisiejszą 

komisję przyjęliśmy jednogłośnie i tym sposobem zamykamy głosowanie nad projektami 

uchwał przygotowanymi na dzisiejszą komisję. Kolejny punkt przedostatni to są sprawy 

różne.” 
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Raport ze wszystkich głosowań stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Ad pkt. 7 

Sprawy różne. 

 

Pan radny Tomasz Kominek Wiceprzewodniczący Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej powiedział: „Nadmieniam, iż z punktu widzenia przewodniczącej  

i przewodniczącego tej komisji w tym punkcie nie mamy żadnych spraw do omówienia. Czy 

szanowni Państwo radni mają życzenie poruszenia jakieś tematyki w sprawach różnych? Nie 

widzę. Zatem dziękuję. Dobrnęliśmy do ostatniego punktu. Ostatnim punktem jest 

zakończenie posiedzenia.” 

 

Ad pkt. 8 

Zakończenie posiedzenia. 

 

Pan radny Tomasz Kominek Wiceprzewodniczący Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej powiedział: „Dziękuję bardzo i do zobaczenia na jutrzejszej sesji.” 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

 

Wiceprzewodniczący 

Komisji Skarbu, Budżetu  
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/-/ Tomasz Kominek 
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